
Årsmøte i Indre Kåfjord IL (IKIL) 
org.nr. 992 477 849 

 
 
Tid og sted: 
Årsmøte 2022 ble avholdt på IKIL-huset i Trollvik den 3.mars 2022 kl. 18.00.  
 
Tilstede:   
Johnny Hansen, John Petter Bakkevoll, Idar Lilleberg, Gro Anita Bakkevoll, Trond Johnny Jakobsen, 
Eilif Gundersen og Håkon Stenvoll. 
  
Tilsammen 7 medlemmer.  
 
Forfall: Lill Holmtun, Rita Solberg, Lisa Sveløkken Snare, Linn Sylvi Steinnes og Svein Leiros. 
 
Åpning av møtet ved styreleder John Petter Bakkevoll.  
 
Sak 1: Godkjenne de stemmeberettigede.  
Alle frammøtte godkjent 
  
Sak 2: Godkjenne innkallingen, saksliste og forretningsorden.  
Innkallingen, sakslista og forretningsordenen ble enstemmig godkjent.   
 
Forretningsorden:  
1. Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten.   
2. Protokollen føres av den valgte sekretæren.   
3. Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten.   
4. Med unntak av lovendringer avgjøres alle vedtak og valg ved flertall av de avgitte stemmer. Blanke 
stemmesedler teller ikke, og stemmene regnes som ikke avgitt.  
 
Sak 3: Velge dirigent, referent, samt 2 medlemmer til å underskrive protokollen.   
 
Dirigent: John Petter Bakkevoll 
Referent: Johnny Hansen 
Underskrive protokollen: Idar Lilleberg og Gro Anita Bakkevoll 
 
Sak 4: Behandle idrettslagets årsmeldinger  
 
4.1 Styrets årsmelding 
Årsmeldinga lest av Johnny Hansen. Årsmelding godkjent.  
 
4.2 Fotballgruppas årsmelding 
Årsmeldinga lest av Johnny Hansen. Årsmeldinga godkjent.  
 
4.3 Turngruppas årsmelding 
Ingen fra turngruppa deltok, rapporten lest for seg selv. Årsmeldinga godkjent.  
 
Sak 5: Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand.  
Kasserer opplyser at IKIL har en god og sunn økonomi. Videre så gjennomgikk han de forskjellige 
postene i regnskapet. Regnskapet ble enstemmig godkjent uten merknader.  



Sak 6: Budsjett.  
Kasserer hadde satt opp budsjettet for 2022 med hensyn til regnskapet for 2021 samt forventede 
endringer i 2022. Han gjennomgikk de forskjellige postene. Budsjettet ble enstemmig vedtatt.  
 
Sak 7: Behandle innkomne forslag og saker 
 
7.1 Evaluering av Gakk-Gakk arrangementet 2021 
Idar mener arrangementet står til stryk. Arrangementet skulle arrangeres kl. 12.00 og A-laget som 
skulle arrangere dette skulle møte opp kl. 10.00, men da var det kun Idar som møtte. Han måtte ringe 
rundt for å få tak i folk. De kom til slutt og arrangementet ble arrangert på en vellykket måte sett 
utenfra. Imidlertid så var det dårlige forberedelser og planlegging, småskog ble ikke ryddet før samme 
dag og ødelagte rør måtte Idar fikse. John Petter mente at arrangementet ikke bør gå til enkelte lag i 
barne- og ungdomsfotballen, IKIL skal ha god nok økonomi til å sende alle lag en gang til Norway cup. 
Videre mente han at A-laget kunne få det også til neste år for å se om det fungerer da. Han begrunnet 
det med at A-laget er en egen gruppe og må skilles fra barne- og ungdomsfotballen. Det koster mer å 
drive A-laget i forhold til de andre lagene, dessuten er det vanskelig å få medlemmer til å stille på 
dugnad. 
 
Vedtak: A-laget får tilbud om å arrangere Gakk-Gakk racet også i 2022, men det stilles krav til at det 
gjennomføres på en tilfredsstillende måte. 
  
7.2 Valg av styrerepresentanter til Birtavarre Samfunnshus 
John Petter og Håkon orienterte om prosessen der Kåfjord Arbeiderparti har gitt sine 5 andeler til IKIL, 
som nå har 6 av totalt 8 andeler. Kåfjord kommune eier 1 andel og IKAT 1 andel. Videre fortalte Håkon 
om arbeidet som var gjort i Samfunnshuset hittil og hva som er planlagt videre. I vedtektene til Sam-
funnshuset står det at det skal være 5-7 medlemmer og at Mari, Stein Helge og Linn Sylvi ønsker å 
fortsette i styret, samt at Per Bjørnar ønsker å komme inn i styret igjen som representant for IKAT. 
John Petter og Håkon mente at IKIL burde stille med 3 representanter fra IKIL i styret til Samfunnshuset. 
Stein Helge har vært IKIL sin representant i en årrekke, men pr i dag er han ikke IKIL medlem. Håkon 
ønsket å skyve ballen videre til at årsmøte skulle finne IKIL sine 3 representanter og at han i utgangs-
punktet ikke ønsket å fortsette som styreleder. John Petter sa seg villig til å stille som IKIL sin repre-
sentant og siden Linn Sylvi, som er IKIL medlem, stiller som kommunen sin representant så mangler 
IKIL 2 medlemmer. 
 
Vedtak: Styret i IKIL får fullmakt til å velge styrerepresentanter til Birtavarre Samfunnshus. Samfunns-
huset skal ha årsmøte etter påske og IKIL får frist til påske med å finne 3 representanter som skal sitte 
i styret til Birtavarre Samfunnshus på vegne av IKIL. 
 

Sak 8: Fastsette medlemskontingent 

Kasserer foreslo at kontingentene forble uendret, men John Petter kom med forslaget om å redusere 
kontingentene ytterligere da de ikke skal være hovedinntekten til idrettslaget.  
Medlemskontingentene er for første gang endret siden 2009 og det ble enstemmig vedtatt at 
kontingentene blir som følger:  
 

Familie 300 Gjelder barn inntil de er 21 år 

Aktive under 17 år 200  

Aktive over 17 år 300  

Støttemedlem 100  
 

 

 

 



Spilleravgift/treningsavgift fotball:   
Det ble vedtatt å redusere spilleravgiften for alle fotballspillere under 18 år til 100 kr pr spiller. Spillere 
over 18 år skal fortsatt betale 1.000 kr i spilleravgift. Nye spillere som kommer inn etter halvspilt sesong 
skal betale fullt medlemskap og 50% spilleravgift. Innbetalingsfrist ble satt til 31.mars. Ordningen fra i 
fjor videreføres med at ingen spillere får lov til å delta på organiserte treninger eller kamper før 
medlemskontingent og spilleravgift er betalt.  
 
Startkontingenter ski:  
Skigruppa starter opp igjen etter en pause på ett år. Der ble det vedtatt at ingen medlemmer skal 
betale startkontingent. Kun ikke-medlemmer skal betale startkontingent. 
 
Medlemmer av IKIL, gratis. 
Årskontingent for ikke-medlemmer: 400 kr.   
Enkeltrenn ikke-medlemmer: 100 kr.  
 
Sak 9: Godkjenne organisasjonsplanen for idrettslaget.  
Organisasjonsplanen er ikke endret siden sist og ble enstemmig vedtatt.  
 

Sak 10: Valg  
Valgkomitéens forslag til styret og undergrupper:   
 

Styret: 
Styreleder:  Ingen 
Nestleder:  Svein Oddvar Leiros, ikke på valg 
Styremedlem:  Lill Helen Holmtun, ikke på valg 
Kasserer:  Johnny Hansen, ikke på valg 
Sekretær:  Nathalia Vanzo, ny 
1.Vara:   Linn Sylvi Steinnes, 1.vara, gjenvalg 
2.Vara:   Trond Johnny Jakobsen, 2.vara, gjenvalg  
 
Signaturrett følger styreleder og kasserer hver for seg jfr. årsmøte 2008 og 2013. 
 
Verken valgkomitéen eller årsmøte klarte å finne ny styreleder. John Petter gir oppgaven til den nye 
valgkomitéen med å finne ny styreleder, så må vi avholde ekstraordinært årsmøte for å velge nytt 
styret. Det gamle styret blir sittende inntil da. 
 
Fotballgruppa 
Johnny Hansen, gjenvalg 
Trond-Johnny Jakobsen, gjenvalg 
Dagfinn Lyngstad, gjenvalg 
 
Skigruppe 
Berit Lilleberg, ny 
Rita Koht Hansen, ny 
 
Turngruppe 
Lisa Marie Sveløkken Snare, leder 
Ingunn Lillegård Jørgensen 
 
Klubbhus Holmen 
Fotballgruppa har det overordnede ansvar 
Tilsyn: Lars Petter Blomli, gjenvalg 



Klubbhus Trollvik 
Asmund Pedersen, tilsyn, gjenvalg   
Utleieansvarlig:  Olaf Berg, gjenvalg 
  
Arrangementkomité 
Geir Holmtun, gjenvalg    
Idar Lilleberg, gjenvalg 
Eilif Gundersen, gjenvalg 
 
Lysløype i Trollvik 
Idar Lilleberg, gjenvalg 
 
Kåfjord Idrettsråd 
Guro Jakobsen, medlem, ny 
Øyvind Johansen, vara, ny 
 
Lotteriansvarlig 
John Petter Bakkevoll, gjenvalg 
 
Styrerepresentant for IKIL til styret i Birtavarre Samfunnshus 
Egen sak på årsmøte. Styret fikk fullmakt til påske med å finne 3 representanter fra IKIL. 
 
Kontrollkomité 
Asle Tveitnes, gjenvalg 
Øystein Pettersen, gjenvalg 
Sylvi Stenvoll, vara, gjenvalg 
 
Valgkomite: 
Linn Sylvi Steinnes, gjenvalg 
Rita Koht Hansen, gjenvalg 
Stine Blomli Lyngstad, ny 
Vara: Geir Holmtun, gjenvalg 
 
 
Valg av hovedstyre utsettes til ny styreleder er på plass, men alle undergruppene velges for 1 år. 
 
 
Alle valg ble enstemmig vedtatt.  
 
 
Møtet hevet kl. 22.30  
 
  

Johnny Hansen/ referent 
 
 

Protokollsignatur 
  
  

Idar Lilleberg Gro Anita Bakkevoll 
Sign Sign 

 


